

Sprawozdanie z nadzwyczajnego posiedzenia zarządu w dniu 07.10.2018

w składzie

- Maciej Grottel (MG)
- Piotr Pazdyka (PP)
- Piotr Sikora (PS)
- Paweł Ziemniewicz (PZ)
- Tomasz Soldat (TS)
- Bartek Gondek (BG)

- Dominik Wieliczko - komisja rewizyjna

godz: 20:10

Prezes MG poinformował że uzyskalismy zgodnę na posługiwanie się numerem VAT europejski z urzedu skarbowego

Rozliczenie rajdu jesiennego - XX lecia - uzyskano przychód dla klubu kwotę 600 zł - prezes pochwalił ogarnizatora za wyjątkowo sprawen rozliczenie imprezy.

MG poinformował o spotkaniu MG i Tomasza Groszewskiego z organizatorem targów 3TM panem Styborem w sprawie wystawienia samochodów zabytkowych podczas targów - podczas spotkania uświadomiono organizatora że niemożliwe jest zorganizowanie w tak krótkim czasie dużej ilości samochodów zabytkowych. Koledzy zadeklarowali się że poinformują klubowiczów i zbiorą grupę zainteresowanych do wystawieniue (bez określenia ilości) , ale nie bedzie to 100 samochodów, a okolo 10-15 .

Od organizaora targów p. Stybora delegacja AKM otrzymała informację że organizacją placu dla samochodó stuningowanych i zabytków w trakcie targów zajmie się Tomasz Soldat. Do dnia dzisiejszego Zarząd klubu nie uzyskał wglądu do projektu umowy. Poproszono TS o zrecenzowanie tematu organizacji oprawy targów

BG stwierdził że od poczatku nie było mowy o udziale pojazdów zabytkowych w targach, a organizację z ramienia AKM przekazano do sekcji sportu. Na początku była mowa tylko o

samochodach sportowych, tuningowych, klubach BMW dopiero w ostatnim czasie pojawił się temat wystawienie kilku samochodów zabytkowych w celu zapewnienia miejsca na parking podczas jednego jednego dnia imprezy. TS stwierdził że ponieważ dobrze wypadła współpraca z Maciejem Wojnarowiczem z sekcji poj. zabytkowych, to wybrał go koordynacji zlotu poj. zabytkowych podczas targów.

BG zadał pytanie na jakiej podstawie został wyznaczony kolega Wojnarowicz do organizacji z pominięciem przewodniczących sekcji poj. zabytkowych. TS przyznał że tu był jego błąd.

BG - zrecenzował rozmowę z panem Styborem, z której wynikało że pan Stybor chciał początkowo co najmniej 100 a później 40 samochodów zabytkowych.

MG - stwierdził że sekcja poj. zabytkowych nie jest w stanie ogarnąć takiej ilości pojazdów. Maciej Wojnarowicz nie jest winny zamieszania - starał się ogarnąć temat zabytków ale sprawa go przerosła, dlatego zaczął dzwonić po kolegach aby pomogli w zorganizowaniu wymaganej liczby pojazdów zabytkowych.

TS - poinformował że nie wiedział nic o dużej ilości zabytków, jedyną informacją że w imprezie miał wziąć udział klub BMW i auta tuningowane, a zabytki miały być tylko dodatkowo. TS rozmawiał z Maciejem Wojnarowiczem aby załatwił pewne samochody które napewno przyjadą.

BG i PZ poinformowali o nadchodzących w bieżącym miesiącu imprez poj. zabytkowych - 20złot w Kuźni Wodnej, 31 Rajd Hallowynowy

PP poinformował i usprawiedliwił swoje o nieobecnościach na poprzednich zarządach. Została podniesiona kwestia zdyscyplinowania członków zarządu do obecności w spotkaniach.

PP poinformował że nie miał czasu aby przygotować dokumenty niezbędne do zarejestrowania w KRS obecnego zarządu oraz o braku przygotowania dokumentów dla 1% na w wymaganym czasie - ponieważ nie otrzymał wymaganych dokumentów z poprzedniego roku. Stwierdził iż potrzebuje około 8 godz. na przygotowanie dokumentów do KRS. PS zaproponował aby nawiązać współpracę z kancelarią prawną do prowadzenia spraw związanych ze sprawami urzędowymi/sądowymi.

PS stwierdził że jeśli PP na początku pracy nowego zarządu zapewnił podjęcie się spraw związanych m.in. z umowami i dopięciem spraw KRS, jednak obecnie stwierdza że nie posiadają odowienia dużo czasu na prowadzenie powieżonych spraw powinien rozważyć swoje stanowisko v-ce prezesa.

PP deklaruje przygotowanie dokumentów do KRS w przyszłym tyg lub po 5 listopada

PS i MG zaproponowali zorganizowanie spotkania z kancelarią aby ustalić warunki współpracy w

ramach opracowaniem dokumentów i reprezentowania klubu w urzędach i sądach.

W przypadku gdy PP nie może, nie ma czasu na pracę w sprawach urzędowych/prawnych - upoważniamy prezydium zarządu do skierowania sprawy do kancelarii prawnej

PS poinformował że na stronie WWW klubu znajduje nieaktualny statut klubu - PZ umieści aktualny tekst statutu na stronie po przesłaniu przez PP.

Określenie zakresu działania przewodniczących sekcji w celu organizacji imprez.

Przedewszystkim jasny oparty na dobrych praktykach i klubowych tradycjach przepływ informacji pomiędzy sekcjami. Wymagane poinformowanie przewodniczącego sekcji jeśli impreza organizowana przez inną sekcję wkracza w kompetencje innej sekcji. Wątpliwości rostrzyga Prezes.

TS i PZ przedstawili wniosek o przygotowanie regulaminów sekcji oraz określenie kompetencji przewodniczących sekcji.

BG zgłasza oficjalne zapytanie o interpretację jakie sekcje istnieją w klubie, czy istnieje sekcja sportu i zabytków, i na jakiej podstawie są umocowane.

Przykładem dobrej współpracy była ostatnia impreza Klasyków na torze, która została oficjalnie przekazana dla sekcji sportu i została prawidłowo rozliczona.

BG przedstawił historię klasyków na torze - jako imprezy organizowanej na początku przez wiele środowisk, która w II edycji ewoluowała na imprezę "prywatną" wspieraną przez AKM z myślą o popularyzacji tak trudno wywalczonej idei imprezy dla klasyków na torze. III edycja imprezy została już w całości przejęta w zakresie organizacji przez AKM

Członkowie zarządu (BG,PS,PZ i MZ) przedstawili misję klubu aby nie zostać wyprzedzonym przez wychowanych w klubie członków, którzy wykorzystują wiedzę, materiały, uprawnienia zdobyte w AKMe na rzecz innych twórców organizowanych poza klubem.

PS stwierdził że klub powinien odnaleźć się w nowej sytuacji migracji członków, tak abyśmy w ramach zarządu mówili jednym głosem - tak aby się nie poróżnić a współpracować na rzecz klubu.

PP - przedstawiono draft umowy z organizatorem targów 3TM w sprawie organizacji oprawy targów. wg zapisów do klubu wpłynie 1000 zł. PP zreferował zapisy w umowie, nie ma w niej szkodliwych dla klubu zapisów.

Zarząd zweryfikował umowę najmu pomieszczeń dla Tomasza Groszewskiego w zakresie zapisanych dat i zakresu wykonywanych prac. Umowa obowiązuje do kwietnia 2020.

BG udsotępniał na rzecz klubu szafę - na czas nieokreślony, zwrot szafy z miesięcznym

wypowiedzeniem. PP poinformował jednocześnie że budynek klubu nie jest jeszcze ubezpieczony. Na jednym z kolejnych zebrań zarządu w tym roku musimy podjąć decyzję w sprawie kompleksowego ubezpieczenia budynku i imprez. Czekamy na przedstawienie ofert.

TS nalega aby wyznaczyć osobę koordynującą zlot klasyków w ramach targów 3 TM- zaproponowano aby przeartykuować treść komunikatu na fb i forum aby osoby zainteresowane uczestnictwem w zlocie zgłosiły się "zwyczajowo" deklarując się w komentarzach pod postem lub w messengerze, dopisać cenę biletów. - zmiany w zapisie dokona PZ

PZ przekaze dla TS ilość i samochody jakie zgłosiły swój udział w zlocie. (w terminie do piątku 11.10)

PS i MG przekazali informacje o stanie instalacji alarmowej i konfiguracji sieci w celu sprawnej komunikacji i sygnalizacji incydentów.

Spotkanie zostało zakończone. Kolejne spotkanie w terminie zwyczajnym - ustalonym na poprzednim zarządzie.

Protokół sporządził

Paweł Ziemniewicz